
 

 

 

 

 

 

Årsmötesprotokoll Eksta Hembygdsförening 2020 

 

Protokoll fört vid Eksta Hembygdsförenings årsmöte den 16 mars 2020 i Bygdegården. 

16 medlemmar deltog i mötet. 

 

§ 1 Årsmötet öppnades 

 Lena Mührer hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat. 

 

§ 2 Val av mötesordförande 
Lena Mührer valdes till ordförande för årsmötet. 

 

§ 3 Val av mötessekreterare 
Ammi Ekeroth valdes till sekreterare för mötet. 

 

§ 4 Val av två protokolljusterare 

Bo Lautin och Rolf Fintzer valdes till justerare. 

 

§ 5 Godkännande av dagordningen 

Dagordningen gicks igenom och godkändes. 

 

§ 6 Frågan om mötets stadgeenliga utlysande 

Mötet hade varit annonserat i GA och GT den 29 februari. Medlemmarna har även fått 

kallelse via e-mail, samt via hembygdsföreningens hemsida och Facebook-gruppen ”Eksta 

socken på Gotland”. Mötet godkände kallelsen. 

 

§ 7 Föredragning av verksamhetsberättelsen 
Lena Mührer gick igenom verksamhetsberättelsen. Mötet beslutade att godkänna den och 

lägga den till handlingarna.  

 

§ 8 Föredragning av ekonomi- och revisionsberättelsen 

Kassören Pia Jakobsson gick översiktligt igenom resultat- och balansrapporten. Mötet 

godkände den framlagda ekonomiredovisningen.  

 

Lena Mührer föredrog revisionsberättelsen för räkenskapsåret 2019 då någon revisor ej var 

närvarande på årsmötet. 

 

Revisorerna föreslog att årsmötet skulle bevilja styrelsen ansvarsfrihet för verksamhetsåret 

2019.  

 

§ 9 Frågan om styrelsens ansvarsfrihet 
Årsmötet beslutade att styrelsen beviljas ansvarsfrihet för verksamhetsåret 2019. 

 

 

 



§ 10 Val av ordförande samt styrelseledamöter 

Peter Knutas valdes till ordförande på 1 år.   

 

Styrelsen består efter valen av följande: 

 

Peter Knutas, ordförande   2020–2020  (t.o.m. årsmötet 2021) 

Lena Mürher    2019-2020  (t.o.m. årsmötet 2021) 

Pia Jakobsson (Jakobs)   2019–2020  (t.o.m. årsmötet 2021) 

Lennart Johansson   2019–2020  (t.o.m. årsmötet 2021) 

Ellen-Marie Martinsen   2020-2022   (t.o.m. årsmötet 2022) 

Monica Dahlström   2020-2022   (t.o.m. årsmötet 2022) 

Ammi Ekeroth   2020-2022   (t.o.m. årsmötet 2022) 

 

Styrelsen fastställer vid kommande konstituerande möte de funktioner ledamöterna ska ha. 

 

§ 11 Val av revisorer jämte suppleanter 

Mats Holst och Daniel Wedin omvaldes till revisorer på ett år. Ann Bolin omvaldes till 

revisorssuppleant på ett år. 

 

§ 12 Val av valbredning 

Valberedningen omvaldes och består av Karin Skörnemo (sammankallande), Anders 

Ronström och Eva Björklöf-Nygren.  

 

§ 13 Val av kommitté till höstfesten 2020  

Valberedningen föreslog följande personer som också valdes: 

Rolf och Gun Fintzer, sammankallande.  

Tommy och Karin Mörck 

Hans-Åke och Clary Sigrén 

David Wiman och Viktoria Söderman 

Ammi Ekeroth och Stefan Andersson 

 

§ 14 Val av kommittéer 

  

Sockenbokskommittén 

Kommittén fortsätter och i den ingår: 

Anders Ronström, Bernt Jakobsson och Gunnel Johansson. Anders Ronström 

sammankallande.  

 

Arkivkommittén 

Bo Stockhaus och Ann Bolin omvaldes. Ann Bolin sammankallande.  

 

Sojdeskommittén 

Bo Lautin (sammankallande) och Bernt Jakobsson omvaldes.  

 

Båtkommittén 

Omval av Bernt Jakobsson, Owe Nilsson, Erik Ekholm och Pelle Ekholm. Nyval Bo 

Stockhaus. Bernt Jakobsson sammankallande. 

 

 

 



§ 15 Verksamhetsplan för 2020 

Ordföranden redogjorde för förslaget till verksamhetsplan.  

 

Årsmötet beslutade enligt förslaget. 

 

§ 16 Förslag om hävande av nyttjanderättsavtal för magasin och betvåg 

I samband med ägarskifte vid Eksta Rondarve 1:12 har hembygdsföreningens nyttjanderätt för 

magasin och betvåg inom denna fastighet aktualiserats. Magasinet används för förvaring av 

föremål som skänkts till hembygdsföreningen. 

Styrelsen har beslutat föreslå årsmötet att avtalet ska sägas upp. De föremål som finns där kan 

hämtas av de som så önskar, i första hand av de som skänkt sakerna, i andra hand av andra 

medlemmar. 

Vikten av värdet av att bevara järnvägsstationens historia togs upp, och fråga ställdes om inte 

stationsområdet kan ingå i hembygdsföreningens åtaganden. Lena Mührer förtydligade att 

hembygdsföreningen inte äger byggnaden, endast föremålen i denna. Det har framkommit att 

Lantbruksmuseet i Havdhem inte är intresserade av att överta föremålen. 

 

Mot styrelsens förslag att upphäva avtalet framkommer förslag att hembygdsföreningen ska 

behålla nyttjanderättsavtalet. 

 

Årsmötet beslutade med 12 röster mot 2 att säga upp nyttjanderättsavtalet och uppdrar åt 

styrelsen att verkställa detta. 

 

§ 17 Reseersättning 

Styrelsen föreslog att 18,50 kr per mil ska betalas till den som kör med egen bil på uppdrag 

för föreningen. 

 

Årsmötet beslutade enligt förslaget. 

 

§ 18 Övriga frågor 

Vem äger byggnaden vid bygdegården (”sprutboden”)? Ska inte den renoveras? 

 

Både båthuset vid Djupvik och Kronvallsboden är i behov av renovering. 

 

Frågan om renovering av Hägur sojde tas upp. 

 

Årsmötet beslutade 

- att sojdeskommittén inkommer med förslag till upprustning av Hägur sojde till 

styrelsen för ställningstagande 

- att frågan om sprutboden, båthuset och Kronvallsboden överlämnas till styrelsen för 

vidare hantering 

 

§ 19 Avtackning 

Avgående ledamöterna Lars Bäckman, Lisen Kebbe och Christina Lidquist tackades för 

nerlagt arbete i styrelsen och Ellen Marie Martinsen, som fortsätter som ledamot i styrelsen, 

tackades för sin tid som ordförande. 

 

§ 20 Förhandlingarna avslutades 

Ordföranden tackade alla och förklarade mötet avslutat. 



Vid protokollet: 

 

 

 

Ammi Ekeroth 

 

 

 

 

Justeras: 

 

 

 

Lena Mührer   Bo Lautin      Rolf Fintzer 
Mötesordf.  

   


